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Fastighetsnämnden PROTOKOLL 4/2015 

  

 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 14 april 2015 kl 16.30 – 16.45 
   

 Plats Bergrummet Elefanten, Bäckvägen, Sollentuna 
   

 Justerat Tisdagen den 21 april 2015 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

Richard Bengtsson (FP) vice ordförande  

  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)   

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (FP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Lars Arell (S)  för Margareta Stavling (S) 

Daniel Almgren (MP) för Hanna Begler (MP) 

Sanna Sjögren (V)  för Mehdi Oguzsoy (V) 

  

 
Ersättare:  

Birger Kato (S)    

Martin Hansson (MP) 

Gunnar Würtz (FP)  

Per Ankersjö (C)  

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copoví Mena, Hans Aspgren §§ 1-15, 18-19,   
Åse Geschwind, Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Joel 
Sand, Anna Wahlström och Pontus Werlinder samt personalföreträdaren 
Reza Etemad §§ 1-15, 18-19 och borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden utser vice ordföranden Richard Bengtsson (FP) 

att tillsammans med ordföranden Jan Valeskog (S) justera dagens 

protokoll. 

 

Justering sker den 21 april 2015 i Stadshuset. 

 

 § 2 
Anmälan av inkomna skrivelser till nämnden 
 

Inkomna skrivelser m.m. till fastighetsnämnden enligt förteckning 

från den 1 april 2015 och den 14 april 2015 anmäls.  

 

 

 § 3 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
fastighetskontoret 
Dnr 1.7-001/2015 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut 

 fattade inom fastighetskontoret för tiden 2015-01-15 –  

 2015-03-23. 

 

 

 § 4 
Anmälan av protokoll från rådet för 
funktionshinderfrågor 
Dnr 1.1.2-003/2015 

 

Protokoll nr 2/2015 från rådet för funktionshinderfrågor vid 

fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämndens 

sammanträde den 2 mars 2015 anmäls. 

 

 § 5 
Deltagande i Stockholms stads kvalitetsutmärkelse  
Dnr 1.2.4-144/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
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1 Fastighetsnämnden godkänner att fastighetskontoret deltar i 

Stockholms stads kvalitetsutmärkelse 2015 med HR-enheten 

och kommunikationsstaben.  

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 9 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

 § 6 
Förtroendeskadligt beteende och oegentligheter. Svar på 
revisorernas rapport 
Dnr 1.6-082/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna fastighetskontorets 

yttrande över revisorernas rapport om förtroendeskadligt 

beteende och oegentligheter.  

2 Fastighetsnämnden överlämnar och åberopar kontorets 

yttrande över revisorernas rapport till revisorerna för 

fastighetsnämnden.  

3 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 9 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 
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 § 7  
Billigare utbyggnad av bredbandsnät. Svar på remiss 
Dnr 1.6-145/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande som 

svar på remissen att överlämnas till stadsmiljöroteln. 

2 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 9 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 
 

 

 § 8 
Motion om införande av servicegaranti. Remissvar 
Dnr 1.6-143/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar 

fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 9 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 
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Ersättaryttrande 

Ersättaryttrande lämnas av Lisa Fuglesang (KD) enligt följande: 

Om jag hade haft rösträtt skulle jag ha yrkat enligt följande: 

 

Fastighetsnämnden beslutar att 

  

1 Godkänna förvaltningens svar. 

 

2 Att därutöver anföra följande: 

  

Det är glädjande att Fastighetskontoret är positivt inställd till 

intentionerna i motionen. Precis som kontoret konstaterar kan 

kommunala servicegarantier tjäna att upplysa medborgaren 

om de krav som kan ställas på kommunen inom olika 

områden.   

  

Stadens verksamheter och service finns till för medborgarna. 

Stockholmarna har rätt att förvänta sig att staden utför tjänster 

inom fastställd tid. Genom att införa en servicegaranti skärps 

kraven på att nämnder och bolag levererar det som är utlovat. 

Det tydliggörs även vilka följderna blir om garantin inte 

efterlevs. De kommuner som har infört servicegarantier har 

positiva erfarenheter och garantierna är uppskattade av såväl 

medborgare som företag.  

 

 

 § 9 
Underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 2018 
Dnr 1.2.2-172/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner fastighetskontorets förslag till 

underlag för budget 2016 samt beräkningar för 2017 och 2018 

samt överlämnar ärendet till kommunstyrelsen. 

2 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 31 mars 2015.  

 
Nämndens behandling av ärendet  
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Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Sanna Sjögren (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och Henrik 

Sjölander m.fl. (M) föreslår att fastighetsnämnden beslutar 

enligt följande: 

 

1 Delvis bifalla kontorets förslag till beslut. 

2 Därutöver anföra följande: 

 

Under Alliansens åtta år vid makten har krafttag tagits för 

att skapa en effektiv förvaltning för Stockholms stads 

fastighetsbestånd. En viktig del av detta har varit att föra 

in idrottsnämndens bestånd under fastighetsnämndens 

förvaltning. Vi har satsat stort och målinriktat på miljön 

genom vårt energieffektiviseringsprojekt om 205 

miljoner. Miljöklassificeringen som började med 

Stadshuset utvecklade vi vidare till ”Forum för hållbara 

fastigheter”. Detta är ett samarbete mellan Stockholms 

alla fastighetsägare med syfte att öppet dela sina 

erfarenheter om vad som fungerar och inte i existerande 

fastighetsbestånd. Alliansen tog också initiativ till arbetet 

med förnybar energi på stadens tak genom inventeringen 

av stadens takytor och genom den mycket uppskattade 

solkartan. Även arbetet med gröna tak och andra 

ekosystemtjänster på och i anslutning till stadens 

fastigheter påbörjades under alliansens tid. Vi ser gärna 

att detta arbete fortskrider och prioriteras mer inom 

nämndens miljöarbete. 

 

Vi ser nu med oro på att nästan alla investeringsprojekt i 

staden verkar ha avstannat på grund av oförmågan hos 

den nya majoriteten att fatta beslut. Inom 

fastighetsnämndens område har vi via media fått del av 

att flera viktiga utvecklingsprojekt är i fara, bland annat 

Tekniska nämndhuset och Park 1.  

 

Likaså ser vi med oro på att de spretande politiska 

ambitionerna från majoriteten riskerar att förvandla 

fastighetsnämnden från en verksamhet som genom 

effektiv fastighetsförvaltning skapat mesta möjliga nytta 

för stockholmarna, till en verksamhet som riskerar att 

göra nästan allt annat förutom detta. Vänstermajoritetens 

enande ambition verkar vara det ideologiska ägandet, 

d.v.s. viljan att det offentliga ska äga för själva ägandets 

skull. Detta ideologiskt drivna ägande är inget annat än 

en förlustaffär som drar resurser från skola, omsorg och 

viktig infrastruktur. Det finns inget egenvärde för en 
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kommun att äga och förvalta fastigheter och mark. 

Staden ska sälja sådant som inte tillhör eller behövs för 

verksamheten. Det finns dock några få fastigheter med 

högt kulturhistoriskt värde såsom Sturehofs slott som 

staden ska äga långsiktigt och dessa ska förvaltas och 

utvecklas. 

 

Vi vill se att fastighetskontoret fortsätter på tidigare 

inslagen väg när det gäller professionalism, miljöarbete, 

aktiv fastighetsförvaltning och stadsmiljöutveckling. 

Huvudfokus ska fortsatt vara att skapa utmärkta och 

ekonomiska verksamhetslokaler till stadens övriga 

verksamheter. Det är enbart på detta sätt 

fastighetsnämndens verksamhet kan se till att 

skattebetalarnas pengar kan gå till lärare, bibliotekarier 

och vårdbiträden i stället för till hyra.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

förslag från Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP) och 

Sanna Sjögren (V).  

 
Reservation 

Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och Henrik 

Sjölander m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 

sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i förslag till 

beslut från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 § 10 
Övergång till digital ärendehantering för 
fastighetsnämnden 
Dnr 1.7-171/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att genomföra 

övergång till digital ärendehantering av nämndens 

möteshandlingar från och med nämndens möte i september 

2015. 

 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 24 mars 2015. 
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Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

 § 11 
Långsiktig plan för reinvesteringar och underhåll av 
fastighetsnämndens byggnader exklusive 
idrottsanläggningar. Rapport 
Dnr 4.2-160/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets långsiktiga plan för 

reinvesteringar och underhåll av nämndens byggnader 

exklusive idrottsanläggningar. 

2 Fastighetsnämnden överlämnar rapporten till 

kommunstyrelsen som underlag för stadens strategiska 

överväganden av reinvesteringar och underhåll av nämndens 

byggnadsinnehav. 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 27 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (FP) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Stadens fastigheter, byggnader och anläggningar är en viktig 

tillgång. Alliansens har under sina åtta år vid makten gjort ett 

gediget arbete med att samla ihop fastighetsbeståndet, och 

skapa förutsättningar för en långsiktig, systematisk 
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fastighetsförvaltning. Det är glädjande att vi nu har den 

översikt av det samlade reinvesterings- och underhållsbehov 

som vi tog initiativ till att skapa. Genom inventeringar och 

tekniska statusbesiktningar har vi nu alla förutsättningar att 

systematiskt hantera våra prioriteringar med rätt 

kunskapsunderlag. 

 
Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt 

uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 § 12 
Långsiktig plan för nyinvesteringar, reinvesteringar och 
underhåll av stadens idrottsanläggningar. Rapport 
Dnr 4.3-161/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förvaltningarnas gemensamma 

förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner inom sitt ansvarsområde den 

framtagna rapporten att ligga till grund för framtida planering 

av investeringar och underhåll av idrottsanläggningar. 

  

2 Fastighetsnämnden överlämnar till kommunfullmäktige före-

liggande rapport som underlag för stadens strategiska över-

väganden kring nyinvesteringar, reinvesteringar och underhåll 

av stadens idrottsanläggningar.  

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 27 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Sanna Sjögren (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och Henrik 

Sjölander m.fl. (M) föreslår att fastighetsnämnden beslutar 

enligt följande: 

 

1 Återremittera ärendet.  

 

2 Uppdra åt förvaltningen att utreda förutsättningarna och 
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utrymmet för att minska investeringskostnaderna genom 

t.ex. andra placeringar och gemensamma upphandlingar.  

 

3 Uppdra åt förvaltningen att utreda möjligheten och 

förutsättningarna för att arbeta tillsammans med externa 

aktörer för att förbättra tillgången till anläggningar samt 

öka utbyggnadstakten av idrottsanläggningar.  

 

4 Uppdra åt förvaltningen att återkomma med mer 

information om vilka åtgärder staden behöver vidta för 

att göra det mer intressant för externa aktörer att 

investera i idrottsanläggningar i Stockholms stad.  

 

5 Därutöver anföra: 

 

Vi är positiva till att en långsiktig plan för 

nyinvesteringar och reinvesteringar för stadens 

idrottsanläggningar nu presenteras. Det är viktigt att det 

idrottspolitiska programmet implementeras fullt ut inom 

fastighetsnämnden såväl som stadens övriga 

verksamheter. Vi ställer oss därför bakom innehållet och 

prioriteringsordningen i planen men vi är bekymrade 

över kostnaderna samt över att resonemang om 

samverkan med andra aktörer helt saknas i ärendet.  

 

Alliansen har länge drivit på för att sänka 

investeringskostnaderna för stadens idrottsanläggningar. 

En viktig del i detta var att ta fram en koncepthall med 

lägre investeringskostnader. Vi vet idag att det är möjligt 

att genom bra upphandlingar, konceptanläggningar, 

effektiv markanvändning samt att idrotten ges bra 

förutsättningar och placeringar få ner kostnaderna, vilket 

i förlängningen medför att staden kan bygga fler 

anläggningar för pengarna. Vi vill därför att 

förvaltningen undersöker vilka effektiviseringsvinster 

som är möjliga att uppnå genom att t ex upphandla flera 

anläggningar samtidigt och därmed få ner kostnaderna. 

Vi är heller inte främmande för att se över placeringar om 

det kan leda till lägre investeringskostnader. Detta gäller 

främst i innerstaden där bristen på lämplig mark är stor. 

 

Vi delar inte vänstermajoritetens uppfattning om att 

kommunen ska bygga alla idrottsanläggningar på egen 

hand. Flera idrotter, däribland racketsporter och 

kampsporter, klarar redan idag av att själva ordna med 

sin lokalförsörjning. Vi menar att staden genom 

samarbete med såväl idrottsrörelsen som med privata 

aktörer kan öka tillgången på idrottsanläggningar i en 
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högre takt än om Stockholms stad gör allt själv. 

Resonemang om detta saknas helt och hållet i det förslag 

till ny- och reinvesteringsprogram som nu presenterats 

för nämnden. Därtill saknar vi även resonemang om hur 

vi kan underlätta för externa finansiärer att investera i 

idrottsanläggningar i Stockholms stad. Tyvärr har de få 

aktörer som tidigare visat intresse för att investera i 

idrottsanläggningar i Stockholm stött på motstånd vid 

något skede i processen, något som är väldigt tråkigt för 

såväl staden som för hela idrottsstockholm.  

 

Förutom att vi genom samarbete kan öka 

utbyggnadstakten så finns det också fördelar då 

investeringskostnaderna sprids på fler aktörer. Vi är 

oroade över att den plan som nu presenteras i princip 

saknar finansiering. Socialdemokraterna lovade inför 

valet guld och gröna skogar till föreningarna och 

idrottsrörelsen. Även om en miljard ytterligare tillfördes 

till idrottsinvesteringar så blev de faktiska 

nyinvesteringarna ytterst få. Detta eftersom 

kostnadskontrollen varit dålig och kostnaderna har 

skenat. 

 
Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslaget om att återremittera 

ärendet mot att avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner 

att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner därefter att nämnden beslutar 

enligt förslag från Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Sanna Sjögren (V).  

 
Reservation 

Vice ordförande Richard Bengtsson m.fl. (FP) och Henrik Sjölander 

m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i förslag till 

beslut från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 § 13 
Anläggande av ett 9-spels konstgräsfotbollsplan på 
Olovslunds BP. Förslag till inriktningsbeslut 
Dnr 4.2-173/2015 
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Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förvaltningarnas gemensamma 

förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner redovisat förslag till 

anläggande av ett 9-spels konstgräsfotbollsplan på Olovlunds 

BP, till en beräknad sammanlagd investeringsutgift om cirka 

11 mnkr, som utförs efter beställning och ger kontoret i 

uppdrag att teckna ett hyrestillägg med idrottsförvaltningen 

om 1,0 mnkr. 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 24 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

 § 14 
Enkel idrottshall på Hjulsta bollplan utgår och ersätts av 
en ny hall på annan plats på Järva. Reviderat inriktnings- 
och genomförandebeslut 
Dnr 4.3-128/2015 
 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förvaltningarnas gemensamma 

förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner att den tidigare beslutade enkla 

idrottshallen på Hjulsta bollplan utgår. 

 

2 Fastighetskontoret får i uppdrag att utreda 

idrottsförvaltningens kommande förslag på ny placering av en 

motsvarande hall på annan plats på Järva. 

 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 23 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
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 Sida 13 (16) 
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Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (FP) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Det är glädjande att den nya majoriteten landat i slutsatsen att 

flytta den aktuella hallen till följd av allt för höga 

markkostnader. För oss är det viktigt att skattebetalarnas 

pengar används på ett effektivt sätt och då måste vi ibland 

våga ompröva en lokalisering om det visar sig att 

markkostnaderna blir för höga.  

 

Däremot är det ingen nyhet att kostnaderna blev betydligt 

mycket högre än prognostiserats och vi är förvånade över att 

vänstermajoriteten inte agerat i frågan tidigare. Majoritetens 

passivitet har nu resulterat i drygt ett halvårs försening vilket 

är beklagligt, inte minst för alla de idrottsföreningar som 

påtalar det stora behovet av nya fullstora hallar. Bristen är 

särskilt påtaglig i västerort och där blir förseningen av hallen 

således extra kännbar. Vi vill uppmana vänstermajoriteten 

och förvaltningen att vara kreativa när det gäller bygglov och 

planprocessen för att inte fördröja hallarna ytterligare. Ett 

förslag är att arbeta på samma sätt som man gjort med t ex 

den nya hallen i Gröndal. 

 
Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt 

uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 § 15 
Nybyggnad av en enkel idrottshall vid Grimstaskolan. 
Förslag till genomförandebeslut 
Dnr 4.3-159/2015 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt förvaltningarnas gemensamma 

förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner genomförandebeslutet 

gällande byggnation av en ny enkel idrottshall vid 



 

 Fastighetsnämnden 2015-04-14 
 

 Sida 14 (16) 
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Grimstaskolan med en sammanlagd investeringsutgift om 

cirka 44 mnkr.  

2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta hyres-

avtal med idrottsförvaltningen baserat på en preliminär hyres-

kostnad år 1 om 2,9 mnkr. 

 

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 22 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (FP) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Under Alliansens tid vid makten påbörjades arbetet med att 

bygga enklare och således billigare idrottshallar. Syftet med 

dessa hallar, som numera går under begreppet koncepthallar, 

var att utifrån breddidrottens krav och behov bygga enklare 

hallkonstruktioner för att få ner investeringskostnaderna och i 

förlängningen kunna bygga fler hallar för pengarna.   

 

Kostnaderna för olika typer av koncepthallar presenterades i 

fastighetsnämnden respektive idrottsnämnden i mars 2013. I 

ärendet framgår det att det är möjligt att bygga enkelhallar 

från 13 miljoner kronor och upp till 25 miljoner kronor 

beroende på vilken standard som efterfrågades. Mot bakgrund 

av detta avsatte Alliansen 100 miljoner kronor i budgeten 

2014 för att bygga fem nya koncepthallar under året.  

 

Vänstermajoriteten verkar dock helt ha frångått principen om 

att bygga enklare hallar eller åtminstone följa upp att 

kostnadsutvecklingen i vart fall inte överstiger vad som 

angavs i det ärende som gick i respektive nämnd i mars 2013. 

Istället hänvisar majoriteten till att man avsatt 1 miljard 

kronor mer till idrottsinvesteringar de kommande fem åren. 

Problemet är dock att 1 miljard kronor inte räcker långt när 

kostnaderna skenar som i det aktuella fallet med idrottshallen 

vid Grimstaskolan. 
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 Sida 15 (16) 
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Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt 

uttalande från vice ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och 

Henrik Sjölander m.fl. (M). 

 

 § 16 
Förvärv av bostadsrätter för gruppboende i Kista Torn 2 i 
Kista. Genomförandebeslut 
Dnr 4.4.2-169/2015 
 

Sekretess enligt 19 kap 1 och 3 §§ offentlighets- och sekretesslagen 

(2009:400). 

Fastighetskontoret 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret 

att Z. 

2 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att Y.  

Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 24 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

 § 17 
Förvärv av bostadsrättslokal för förskola i projektet 
Jackproppen, Hjorthagen. Inriktningsbeslut 
Dnr 4.4.2-170/2015 
 

Sekretess enligt 19 kap 1 och 3 §§ offentlighets- och sekretesslagen 

(2009:400). 

Fastighetskontoret 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret att X. 
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 Sida 16 (16) 
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Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 24 mars 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 
 

 

 § 18 
Förvaltningschefen informerar 
 

Månadsrapporten för mars 2015 för fastighetsnämnden delas ut.  

 

 § 19 
Frågor för beredning och övrig information 
 

Inga frågor för beredning eller övrig information tas upp vid dagens 

sammanträde. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Joel Sand 

 


